
馮金秀女士| Ms Irene K.S. Fung 

董事| Director  

學歷及專業資格| Professional Qualification and Education 

 

物業估值證書課程 

Certificate on Property valuation 

物業投資策略函接證書課程 

Distance Learning Certificate on Property Investment Strategies 

地產代理監管局地產代理牌照 

Estate Agents Authority Licence 

 

 

 

 

 

 

工作經驗 
 

馮金秀女士自 90 年代起負責香港及內地多個大型房地產項目的推廣、銷售及代理工作，對物業銷售有豐富

經驗。馮女士亦曾出任中國江蘇省昆山丹桂苑渡假區主題公園的營運主管，擅長掌握內地政策文化及與內地

政府部門協調溝通。 

 

馮女士現為永利行集團的董事，主管香港及內地物業租售事務，並領導專責小組專門處理香港居民及海外華

僑出售內地房產前需要理順繁複業權(例如遺產處理)手續及出售期間的事宜。 

 

Professional Experience 

 

Ms. Irene Fung responsible for massive development projects in the aspects of promotion, sale, and agency, 

etc in Mainland China and Hong Kong. She is keen on dealing and communicating with Chinese 

government/provinces representatives.   

 

Ms. Fung is the Director of RHL International, major handling the lease in Hong Kong and the Mainland. 

She was leading a team to manage the complicated lease management for sale of the Mainland property 

for the Hong Kong residents and most of the migrated Chinese. (i.e. probate handling) 


